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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:1266 Resefond för att stötta branschen

Covid-19 har stängt världens resande. Det är en värld som lever under ett 
extraordinärt förhållande. Resor har upphört på UD:s rekommendationer, vilket 
gör att de försäkringar som normalt skulle träda in uteblir.

Vi genomgår här och nu den värsta krisen i modern tid. Hela resebranschen har 
i stort sett tvärstannat. Resebyråerna står inför att försvinna. I Danmark, vårt 
grannland, finns en fond till stöd för branschen. I Sverige finns ingen lösning på 
plats. 

Branschen vill få på plats en kollektiv fond liknande den danska inom 
resegarantiordningen, som hanteras av kammarkollegiet. Meningen är att varje 
resa ska ge en avgift dels för flygresor, dels för paketresor för att bygga en fond 
över tid. Här och nu behövs omedelbara medel för att lösa den akuta krisen och 
för att få en fond på plats. 

Med anledning av ovan vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan: 

 

Är ministern och regeringen beredda att i denna svåra kris besluta om en fond 
och medel till densamma för resebranschen? 

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-28
Besvaras senast
2020-05-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


